
 
  

Protokół Nr XXXIII/13  
 sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński 

odbytej 29 listopada 2013 r. 
 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Stargard Szczeciński 
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal o godz. 10 00 otworzył obrady XXXIII sesji 
Rady Gminy Stargard Szczeciński . 
Po powitaniu oświadczył, że na stan  rady wynoszący 15 radych  zgodnie z listą obecności w 
obradach sesji uczestniczyło 15 radnych, co  stanowiło  quorum do podejmowania 
prawomocnych decyzji i uchwał . 
W obradach sesji uczestniczył Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz , Zastępca Wójta Jerzy 
Makowski, Skarbnik Gminy Wiesława Łoch,  i sołtysi zgodnie z listą obecności . 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu .  
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu . 
Obradom sesji przysłuchiwali się przedstawiciele prasy lokalnej oraz radca prawny Roman 
Janił .  
W obradach sesji uczestniczył również mieszkaniec  gminy. 
Protokół Nr XXXII/13 z obrad sesji Rady Gminy w dniu 25 października 2013 r.  został 
przyjęty jednogłośnie  tj. 15 głosami „za”.  
Kolejno przewodniczący rady odczytał porządek obrad XXXIII sesji Rady Gminy Stargard 
Szczeciński, a następnie zapytał o uwagi bądź pytania .  
Wobec braku uwag, rada w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 15 
głosami „za” przyjęła porządek obrad XXXIII sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w 
brzmieniu jak niżej : 
 1.Sprawy regulaminowe: 

- otwarcie obrad XXXIII sesji Rady Gminy 
- stwierdzenie quorum  
- przyjęcie protokołu Nr XXXII z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu 
  25 października 2013 r.   
- zatwierdzenie porządku obrad 

2.Interpelacje radnych   
3.Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku  
   rolnego   
4.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „ Programu współpracy gminy Stargard  
   Szczeciński z  organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność  
   pożytku publicznego w 2014 r. „ 
5.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i  
  Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2014 r.    
6.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Stargard Szczeciński  
7.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej  
   Powiatowi Stargardzkiemu   
8.Podjęcie uchwały w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania do usunięcia naruszenia  
   interesu prawnego lub uprawnienia dokonanego uchwałą Nr XXXII/291/13 Rady Gminy  
   Stargard Szczeciński z dnia 25 października 2013 r.  
9.Ocena realizacji zadań inwestycyjnych i remontowych według programu na rok 2013  
   Stanowisko Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu 
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10.Informacja o wykonaniu zadań w zakresie budowy i naprawy dróg, oraz przygotowania do  
     zimy  
    Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu  
11.Informacja o wynikach kontroli i przestrzegania zasad obrotu napojami alkoholowymi w     
     roku 2013  
     Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty  
12.Analiza realizacji budżetu gminy za 9 m-cy 2013 roku  
     Opinia Komisji Rewizyjnej  
13.Opracowanie planów pracy stałych komisji rady na rok 2014 
     Materiały przedkładają przewodniczący poszczególnych komisji  
14.Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Stargard Szczeciński w roku   
     szkolnym 2012/2013  
    Informację przedstawia Zastępca Wójta Gminy  
15.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym 
16.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym 
17.Odpowiedzi na interpelacje radnych 
18.Wolne wnioski i zapytania 
19.Sprawy różne 
20.Ustalenie terminu następnej sesji 
21.Zamknięcie obrad  sesji   
Ad.1 
Jak wyżej .  
Ad.2 
Interpelacje nie zostały zgłoszone . 
Ad.3 
Podjęcie uchwały Nr XXXIII/298/13w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do 
celów wymiaru podatku rolnego  
Przewodniczący rady zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi i pytania do projektu uchwały i 
dodał, że podatek rolny to znaczna część dochodu budżetu gminy, powiedział jak 
kształtowały się  ceny w latach ubiegłych i o tym ,że jest propozycja 60 zł za 1 dt żyta , a 
następnie poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie opinii komisji w sprawie tego 
projektu uchwały . 
Kolejno przewodniczący poszczególnych komisji przedstawili jak komisje zaopiniowały 
projekt uchwały przy cenie 60 zł za 1 dt żyta , mianowicie : 
Komisja Rewizyjna – 2 głosami „za” i 1 głosie „ przeciw” ,  
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty -  5 głosami „za”  
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu  - 2 głosami „za” i 1 głosami „ przeciw” 
oraz  2 głosami „ wstrzymującym się „ . 
Wójt Gminy zabierając głos m.in. powiedział, że zależy mu jako wójtowi na stawce 60 zł za 1 
dt i taka kwota została uwzględniona  w projekcie budżetu gminy na 2014 r. i wójt dodał, iż  
potrzeby mieszkańców są bardzo duże i nie wszystkie mogły być ujęte.  
Wobec powyższego przewodniczący  rady odczytał w/w projekt uchwały i poddał pod 
głosowanie .  
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 12 głosami „za” 3 
głosami „przeciw” i  0 głosów „ wstrzymujących się „ – podjęła uchwałę Nr XXXIII/298/13, 
która stanowi załącznik nr 3 do protokołu .  
 
 
 



- 3 - 
Ad.4 
Podjęcie uchwały Nr XXXIII/299/13 w sprawie uchwalenia „ Programu współpracy 
gminy Stargard Szczeciński  z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2014 r. :” 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXXIII/299/13, która 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
Ad.5  
Podjęcie uchwały Nr XXXIII/300/13 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2014 r.  
Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXXIII/300/13 , która 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
Ad.6  
Podjęcie uchwały Nr XXXIII/301/13 w sprawie zmiany Statutu Gminy Stargard 
Szczeciński  
Przewodniczący rady przypomniał ,że projekt uchwały wstępnie został zbadany przez Nadzór 
Wojewody i zmiana statutu związana jest z dostosowaniem przepisów do obecnie 
obowiązujących . 
Przewodniczący rady odczytał projekt  uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 15 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się 0 – podjęła uchwałę Nr XXXIII/301/13 , która 
stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
Ad.7  
Podjęcie uchwały Nr XXXIII/302/13 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej Powiatowi Stargardzkiemu  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .  
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15 głosami ‘za’, 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXXIII/302/13 , która 
stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
Ad.8 
Podjęcie uchwały Nr XXXIII/303/13 w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania do 
usunięcia naruszenia interesu prawnego lub uprawnienia dokonanego uchwałą Nr 
XXXII/291/13 Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 25 października 2013 r.  
Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem .  
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXXIII/303/13, która 
stanowi załącznik nr 8 do protokołu .  
Ad. 9  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 
przedstawiła stanowisko komisji odnośnie  tematu dotyczącego realizacji zadań 
inwestycyjnych i remontowych w roku 2013 . a mianowicie :  
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu na posiedzeniu w dniu 25 listopada 
2013 r. przeanalizowała informację dotyczącą inwestycji zrealizowanych w 2013 r. i ją 
przyjęła . 
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Przewodniczący rady zabrał głos w sprawie remontów dróg i m.in. powiedział o jakości 
wykonywanych  tych remontów i remontowanej drodze Małkocin – Grabowo, o złej 
strukturze używanej masy do remontów dróg i powiedział o prośbie do wójta, aby pracownik 
urzędu odpowiadający za drogi uczestniczył tam gdzie są remontowane drogi . 
Wójt Gminy – odpowiedział ,że obowiązkiem pracownika jest uczestniczenie przy remontach 
dróg .  
Ad.10  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 
przedstawiła opinię komisji w formie protokołu do tematu wykonania zadań w zakresie  
budowy i naprawy dróg oraz przygotowania  do zimy , gdzie komisja w terenie dokonała 
wizji wybranych dróg .  
Przewodnicząca komisji odczytała protokół  z wyjazdu Komisji Gospodarki Mienia 
Komunalnego i Budżetu w dniu 25 listopada 2013 na teren gminy . 
Protokół stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu .  
Radny Daniel Lesner poinformował o uwagach jakie były zgłaszane do dróg po wykonanych 
robotach związanych z budową sieci kanalizacyjnej w Grzędzicach i tutaj m.in. 
poinformował, że odbyło się spotkanie gdzie dokonano oględzin zgłaszanych uwag 
mieszkańców  i sporządzony został protokół  na tą okoliczność z udziałem przedstawiciela 
wykonawcy  tj. Starkanu i ustalono termin 20 grudnia 2013 r. do wykonania wszelkich uwag . 
Wspominał radny również o zniżonej szerokości nowej drogi  wykonanej po zakończeniu  
robót kanalizacyjnych, gdzie po wytyczeniu przez geodetów wystąpiły różnice w szerokości 
nawet do 50 cm, ale jak  dodał radny że mieszkaniec którego to zwężenie drogi dotyczy    nie 
będzie  dochodził. Największy problem powiedział radny dotyczy   ul. Jeziornej i 
wykonanego zagęszczenie terenu pod tą  drogą , a następnie  poinformował o ustaleniach z 
wykonawcą i dodał, iż  jest wyznaczony termin i mają być usunięte niedociągnięcia .  
Wójt Gminy zabierając głos w tej sprawie powiedział m.in., że gmina nie może odebrać dróg 
dopóki nie będą wykonane tak jak powinny i przypomniał, że  Związek dofinansowuje to 
zadanie ze środków unijnych . Wójt poinformował, że w najbliższy poniedziałek ma się 
odbyć spotkanie, aby załatwić sprawy tak jak powinno być i tutaj wójt powiedział, że gmina 
dysponuje kompletem zdjęć jakie były szerokości dróg przed rozpoczęciem prac. 
Pani sołtys dostanie odpowiedź  powiedział wójt ,że gmina nie odbierze dopóki nie będzie 
zrobione tak jak powinno być .  
Wójt dodatkowo poinformował, że m in. droga Lubowo – Grzędzice – Lipnik została wpisana 
do remontu w związku z przynależeniem gminy do Stowarzyszenia Szczecińskiego Obszaru 
Metropolitarnego jak również droga Grabowo-Małkocin .  
Kolejno głos zabrał Przewodniczący Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Jarosław 
Kornet i m.in. powiedział  o wydanych środkach na odwodnienie dróg wykonanych w 
miejscowości Sowno i tutaj radny przedstawił jakie kwoty zostały wydane na poszczególne 
drogi i dodał, że są to wysokie kwoty  do zakresu prac wykonanych, a biorąc jeszcze  pod 
uwagę wcześniejsze wydatki na równanie tej drogi – dodał radny. 
Radny również zwrócił uwagę aby, osadzić studzienkę kanalizacyjną koło szkoły. 
Radny Tomasz Nowicki – wracając do protokołu z wyjazdu  komisji gospodarki, a świetlicy 
w Tychowie i stwierdzenia komisji ,że  nie nadaje się budynek  do remontu.   
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 
odpowiedziała,  że budynek nie nadaje się do remontu biorąc pod uwagę funkcjonowanie tam 
świetlicy wiejskiej i dodała ,że są w tej miejscowości ciekawsze miejsca pod lokalizację 
nowej świetlicy , ale mimo wszystkiego w świetlicy w Tychowie prowadzona jest 
działalność, czego nie można powiedzieć o świetlicy w Trzebiatowie – dodała 
przewodnicząca .  
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Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal powiedział m.in. jeżeli miałaby być budowana 
świetlica to z zapleczem dla sportowców - piłkarzy i podał przykład takiej świetlicy 
wybudowanej za 900 tys zł w  gm. Dolice, gdzie nawet można by było odkupić projekt .   
Radny Tomasz Nowicki powiedział o konieczności remontu szkoły  w Sownie, w której 
nawet nie ma sali gimnastycznej . 
Radny Jarosław Kornet zapytał się o przetarg na dokumentację dotyczącą  remontu i 
rozbudowę szkoły w Sownie i dodał ,że w roku bieżącym zostało przeznaczone 100 tys zł i na 
rok 2014 zapisane zostało też 100 tys zł . 
Wójt Gminy – odpowiedział, że przetarg na opracowanie dokumentacji na pewno będzie 
ogłoszony . 
Ad.11 
Przewodniczący Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Jarosław Kornet przedstawił 
opinię komisji w sprawie informacji o wynikach kontroli przestrzegania zasad obrotu 
napojami alkoholowymi w roku 2013, a mianowicie :  
Komisja na posiedzeniu w dniu 26 listopada 2013 r. przeanalizowała informację o wynikach 
kontroli przestrzegania zasad obrotu napojami alkoholowymi w roku 2013 na terenie gminy  
I informację przyjęła . 
Przewodniczący komisji dodatkowo poinformował, że w tym roku było znacznie mniej uwag 
komisji do punktów sprzedaży na terenie gminy  w sprawie przestrzegania przepisów 
obowiązujących przy sprzedaży alkoholu jak np. wywieszki  itp. 
Radny Bogdan Chaładus zabierając głos powiedział o osobach przebywających wokół 
punktów sprzedaży na terenie gminy  i jednym ze sposobów jak powiedział radny  to 
uaktywnienie  świetlic wiejskich, gdzie zdaniem radnego  należałoby zatrudnić osoby do 
prowadzenia  świetlic, aby było tam życie i  zainteresować dzieci i młodzież prowadzeniem 
ciekawych  zajęć i tutaj radny wymienił np. granie na instrumentach, komputery . 
Ad.12 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda przedstawiła opinię komisji odnośnie 
realizacji budżetu gminy za 9 m-cy 2013 roku w brzmieniu jak niżej :  
Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 27 listopada 2013 roku dokonała na podstawie 
przygotowanej informacji, analizy realizacji budżetu gminy za 9 m-cy 2013 r.  
Komisja przedstawioną informację przyjęła . 
Ad.13 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 
odczytała plan pracy komisji na rok 2014 . 
Plan pracy stanowi załącznik nr  10 do protokołu .  
Przewodniczący Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Jarosław Kornet odczytał plan 
pracy komisji na rok 2014 . 
Plan pracy stanowi załącznik nr 11 do protokołu . 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda odczytała plan pracy komisji na rok 
2014. 
Plan pracy stanowi załącznik nr 12 do protokołu .  
Radni uwag do w/w planów pracy nie zgłosili, a tym samy przyjęli te plany . 
Przewodniczący rady zaznaczył,  że na podstawie tych planów pracy zostanie opracowany 
plan pracy rady na rok 2014 . 
Ad.14 
Zastępca Wójta Jerzy Makowski omówił informację o stanie realizacji zadań oświatowych w 
Gminie Stargard Szczeciński w roku szkolnym 2012/2013 . 
Informacja stanowi załącznik nr 12 do protokołu . 
Ad.15 



- 6 - 
Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz przedstawił informację o działalności od ostatniej sesji,  
a mianowicie : 

            Zarządzeniem Nr 225/13 z dnia 31 października 2013 r. dokonano zmian budżetu gminy na 2013 r.    
            oraz ustalono układ wykonawczy do tych zmian poprzez: 

1. Zmniejszenie i zwiększenie dochodów budżetu gminy związanych z realizacją zadań własnych o 
kwotę  51.129 zł . 

z tego:  
- w dziale 801 – Oświata i wychowanie zwiększono dochody i wydatki o kwotę  
  51.129 zł  - dotacja celowa otrzymana z budżetu państwa na realizację  
  własnych zadań bieżących gmin. 

2. Zmniejszenie i zwiększenie wydatków budżetu gminy związanych z realizacją zadań 
własnych o kwotę  51.129 zł . 
z tego:  

- w dziale 801 – Oświata i wychowanie zwiększono dochody i wydatki o kwotę  
  51.129 zł  -   

Zmiany dochodów budżetowych powodują zmianę planu finansowego Urzędu Gminy a zmiany 
wydatków budżetowych powodują zmianę planów finansowych  szkół. 

   Zarządzeniem Nr 226/13 z dnia 31 października 2013 r. dokonano zmian w budżecie gminy na 2013 r.  
oraz  zmian w układzie wykonawczym poprzez: 

1. Zmniejszenie i zwiększenie wydatków budżetu gminy związane z realizacją zadań własnych o 
kwotę  122.279 zł . 
z tego: 

- w dziale 050 – Rybołówstwo i rybactwo  zwiększono wydatki o kwotę 1.000 zł   
- w dziale 400 – Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i wodę      
  Zmniejszono o kwotę 3.000 zł i zwiększono wydatki o kwotę 6.000 zł,  
- w dziale 600 – Transport i łączność zmniejszono i zwiększono wydatki o kwotę   
   6.000 zł,   
- w dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa zmniejszono i zwiększono wydatki o     
   kwotę  1.760 zł,    
 - w dziale 710 – Działalność usługowa zmniejszono i zwiększono wydatki o kwotę   
   5.600 zł,    
- w dziale 750 – Administracja publiczna zmniejszono i zwiększono wydatki  o     
   kwotę  30.700 zł, 
- w dziale 758 – Różne rozliczenia zmniejszono wydatki o kwotę 4.000,-zł   
- w dziale 801 – Oświata i wychowanie zmniejszono i zwiększono wydatki o kwotę  
  11.965 zł   
- w dziale 853 – Pozostałe zadania w zakresie zmniejszono i zwiększono wydatki  
  o kwotę 4.124 zł, 
- w dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska zmniejszono i  
  zmniejszono wydatki  o kwotę 31.537 zł, 
- w dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego zmniejszono i  
  zwiększono wydatki o kwotę 15.593 zł   
- w dziale 926 – Kultura fizyczna   zmniejszono i zwiększono wydatki o kwotę  

8.000 zł   
W Referacie Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa : 

1.Przeprowadzono drugie przetargi ustne nieograniczone na sprzedaż 8 nieruchomości 
niezabudowanych położonych w obrębie Grzędzice. Ceny od 67 200,00 zł do 90 000,00 zł 
(netto). Przetargi w dniach 07.11. i 08.11.2013 r. Do przetargu nie przystąpił żaden oferent. 
Przetargi zakończone wynikiem negatywnym. Nieruchomości przeznaczone pod zabudowę 
mieszkaniową jednorodzinną. 

2.Przeprowadzono przetargi  ustne nieograniczone na sprzedaż 4 nieruchomości 
niezabudowanych położonych w obrębie Grzędzice. Ceny od 58 520,00 zł do 62 370,00 zł  
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(netto). Przetargi w dniu 31.10.2013 r. Do przetargu nie przystąpił żaden oferent. Przetargi 
zakończone wynikiem negatywnym. Nieruchomości przeznaczone pod zabudowę 
mieszkaniową jednorodzinną. 

3.W dniu 12.11.2013 r. przeprowadzono drugi przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż 
nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem działki 90 o pow. 0,22 ha, położonej 
w obrębie Sowno. Cena wywoławcza – 74 000,00 zł. Do przetargu nie przystąpił żaden 
oferent. Przetarg zakończony wynikiem negatywnym. 

4.W dniu 12.11.2013 r. przeprowadzono drugi przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż 
nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem działki 305/2 o pow. 0,1693 ha, położonej 
w obrębie Sowno. Cena wywoławcza – 56 000,00 zł. Do przetargu nie przystąpił żaden 
oferent. Przetarg zakończony wynikiem negatywnym. 

5.W dniu 05.11.2013 r. przeprowadzono pierwszy przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż 
niezabudowanej nieruchomości, położonej w obrębie Trzebiatów, oznaczonej numerem 
działki 62/2 o pow. 0,13 ha. Cena wywoławcza – 19 800,00 zł (netto). Do przetargu przystąpił 
1 oferent. Cena sprzedaży ustalona została na kwotę 20 000,00 zł (netto). . 

6.W dniu 05.11.2013 r. przeprowadzono pierwszy przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż 
nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem działki 86/4 o pow. 0,8257 ha, położonej 
w obrębie Pęzino. Cena wywoławcza – 57 200,00 zł. Do przetargu nie przystąpił żaden 
oferent. Przetarg zakończony wynikiem negatywnym. 

7.W dniu 05.11.2013 r. przeprowadzono pierwszy przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż 
nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem działki 149/10 o pow. 0,0960 ha, położonej 
w obrębie Grzędzice. Cena wywoławcza – 50 380,00 zł. Do przetargu nie przystąpił żaden 
oferent. Przetarg zakończony wynikiem negatywnym. 

8.W dniu 31.10.2013 r. przeprowadzono drugi przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż 
nieruchomości zabudowanej budynkiem mieszkalnym przeznaczonym do rozbiórki, 
oznaczonej numerem działki 121/1 o pow. 0,21 ha, położonej w obrębie Rogowo. Cena 
wywoławcza – 50 000,00 zł. Do przetargu nie przystąpił żaden oferent. Przetarg zakończony 
wynikiem negatywnym. 

9.Przygotowano ogłoszenie Wójta Gminy Stargard Szczeciński w sprawie przeznaczenia do 
sprzedaży w drodze rokowań nieruchomości zabudowanej budynkiem mieszkalnym 
przeznaczonym do rozbiórki, oznaczonej numerem działki 121/1 o pow. 0,21 ha, położonej w 
obrębie Rogowo. Cena wywoławcza – 40 000,00 zł (netto). Rokowania w dniu 30.12.2013 r. 

10.Zgodnie z art. 7 ustawy z dnia 11 kwietnia 2003 r. o kształtowaniu ustroju rolnego 
poświadczono 17 oświadczeń o łącznej powierzchni użytków rolnych wchodzących w skład 
gospodarstwa, 17 oświadczeń o osobistym prowadzeniu gospodarstwa rolnego oraz 3 
oświadczenia o posiadaniu praktycznych kwalifikacji rolniczych. 

11.Wydano 5 zaświadczeń o prowadzeniu i posiadaniu gospodarstw rolnych, posiadaniu 
nieruchomości rolnych położonych na terenie gminy w obrębach: Golina, Kiczarowo, 
Strachocin i Żarowo. 
12.Wydano 1 decyzję ustalającą opłatę adiacencką z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w 
związku z jej podziałem, na kwotę 600,00 zł  
13.Wydano 16 zezwoleń na usunięcie drzew . 
14.Przygotowano zapotrzebowanie pierwszej  raty na środki w kwocie 54 923.81 zł na 
zadanie „ Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Stargard Szczeciński” 
które dofinansowywane jest przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska w Szczecinie . 
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15.Wydano decyzję o środowiskowych uwarunkowań dla przedsięwzięcia pn. „ Rozbudowa 
Wytwórni Betonu Towarowego w Strachocinie obejmującego budowę dodatkowego silosu 
magazynowania  materiałów  sypkich zbiorników sedymentacyjnych wód popłucznych z 
mycia betonomieszarek na działce oznaczonej numerem 344/6, obręb Strachocin „ 
W Referacie Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
1) Zakupiono  polbruk w celu utwardzenia podłoża pod wiatę w Stumianach, oraz pod stół do 
tenisa w Ulikowie. 
2) Wykonano i zamontowano urządzenia placów zabaw w Grabowie i Grzędzicach. 
3) Wykonano remont pokrycia dachu wraz z naprawą lub wymianą obróbek blacharskich 
gminnego budynku użytkowego w Pęzinie 74 a. 
4) Odnowiono pomieszczenia przeznaczone na Bibliotekę w budynku użytkowym w Pęzinie 
74 a wraz z wymianą osprzętu sanitarnego. 
5) Zakupiono elementy ogrodzeniowe do naprawy ogrodzenia przed świetlicą w Skalinie, 
oraz zakupiono płytki gresowe na wykonanie posadzki w tym obiekcie. 
6) Dokonano remont drogi wewnętrznej (obejmujący odwodnienie i profilowanie drogi dz. nr 
geod 131/4) obręb Sowno. 
7) Wykonano remont dróg gruntowych wewnętrznych (dz. nr geod 9812; 13012; 150; 201) 
obręb Sowno. 
8) Wykonano remont drogi gminnej w miejscowości Grzędzice, ul. Spacerowa (dz. nr geod. 
98). 
9) Wykonano remont drogi wewnętrznej w miejscowości Grzędzice, ul. Podleśna (dz. nr 
geod. 349). 
10) Wykonano remont drogi wewnętrznej w miejscowości Grzędzice, ul. Jeziorna i ul. 
Brzozowa. 
11) Wykonano cięcia techniczne drzew i krzewów w drogach gminnych Skalin, Kol. 
Tychowo, Karpiel, Pęzino. 
12) Wykonano roboty  konserwacyjno-porządkowe, urządzeń melioracyjno-kanalizacyjnych 
w miejscowościach; Krąpiel, Rogowo, Witkowo Drugie, Małkocin, Strachocin, Sowno i 
Strzyżno, Klępino, Poczernin. 
Zadania inne :  
1) Wyrażono  zgodę na lokalizację w pasach drogowych dróg wewnętrznych i gminnych: 
- przyłączy wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 5 szt. 
- odcinków sieci wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 4 szt. 
- zjazdów na tereny działek budowlanych – 2 szt. 
- podpisanie e umów dzierżawy części działek stanowiące drogi wewnętrzne na zajęcie w celu 
budowy urządzeń nie związanych z infrastruktura techniczną drogi i na umieszczenie tych 
urządzeń- 11 szt. 
- wydanie decyzji na zajęcie i umieszczenie urządzeń nie związanych z infrastruktura 
techniczna dróg gminnych- 7 szt. 
2) Udostępniono świetlice wiejskie na imprezy indywidualne wraz z rozliczeniem – 33 szt. 
3) Realizacja zadań, wynikających z uchwały Rady Gminy, dotyczących odpłatnego 
przejmowania urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych wybudowanych  przez  
inwestorów  prywatnych na terenie Gminy. 
3.Zadania w trakcie wykonywania : 
1) Odnowienie pomieszczeń świetlicy w budynku nr 74 a w Pęzinie, przejętym od Agencji 
Nieruchomości Rolnych. 
2) Usuniecie awarii instalacji elektrycznej ogrzewania świetlicy w Karpielu. 
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3) Realizacja zadania pn. „Ochrona wód jeziora Miedwie poprzez budowę sieci 
kanalizacyjnej i przebudowę oczyszczalni ścieków w aglomeracji Stargard Szczeciński” – 
„Budowa kanalizacji sanitarnej w Grzędzicach”. 
4) Zadanie dot. opracowania dokumentacji projektowo – kosztorysowej na zadanie 
p.n. „Założenie dodatkowych punktów świetlnych w miejscowości Kurcewo”.  
Dokumentacja w trakcie przygotowania przez Wykonawcę. Termin umowny wykonania do 
dnia do dnia 22.12.2013 roku. 
 
4. Postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 
1) Podpisano umowę na usługę usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 
Stargard Szczeciński.       
2) Roboty budowlane w zakresie:  
a) Budowa oświetlenia drogowego w miejscowości Grzędzice.  
b) Budowa punktów świetlnych w miejscowości Strachocin.  
c) Budowa oświetlenia drogowego w miejscowości Małkocin.  
Podpisanie umów po dniu 02.12.2013 r. 
Wójt  Gminy  poinformował  jak przedstawiły się złożone oferty do w/w  budowy oświetleń . 
3) Uruchomiono postępowanie na wykonanie dokumentacji projektowo- kosztorysowej dla 
zadania,  ’’Budowa boiska sportowego wraz wielofunkcyjnego z niezbędną infrastrukturą na 
działce nr 99 przy Szkole Podstawowej w miejscowości Pęzino’’. 
4) Uruchomiono postępowanie na prowadzenie akcji zimowej sprzętem ciężkim – 
odśnieżanie dróg wewnętrznych i dróg publicznych będących w zarządzie Gminy Stargard 
Szczeciński w sezonie zimowym 2013/2014 r. 
W Referacie Planowania Przestrzennego  

 

Wydano: 
− 25 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu,     
− 7decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego,    
− 2 decyzje w sprawie przeniesienia decyzji o warunkach zabudowy,     
− 7 opinii o braku sprzeczności zamierzenia inwestycyjnego z ustaleniami miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego lub Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy,  

− 7 postanowień w sprawie zaopiniowania zgodności wstępnego projektu podziału 
nieruchomości z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego,     

− 2 wypisy i wyrysy z miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy, 

− 24 zaświadczenia o przeznaczeniu terenów w miejscowym planie zagospodarowania 
przestrzennego oraz w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy, 

− 3 informacje o przeznaczeniu terenów w miejscowym planie zagospodarowania 
przestrzennego oraz w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy, 

− 21 zawiadomień o ustaleniu oraz o zmianie numerów porządkowych dla budynków 
mieszkalnych. 

Ponadto wójt uczestniczył w następujących spotkaniach, uroczystościach jak niżej :  
28.10.2013 r. -  Konkurs na Dyrektora Instytucji Kultury ( wygrała Pani Anna Bogdańska             
obecnie 1/8 etatu , a od 1.o1.2014 r. ¾  etatu )  
28.10.2013 r. – Konferencja pt. Analiza wyników egzaminów zewnętrznych punktem wyjścia 
dal podnoszenia efektywności kształcenia  
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29.10.2013 r. – Spotkanie z przyszłością ; wystawa i wspomnienie i nieżyjących 
nauczycielach w siedzibie Starostwa Powiatowego , 
6.11.2013 r. – Spotkanie w Gimnazjum NT. „ Poprawa bezpieczeństwa zabytków w powiecie 
stargardzkim „ projekt realizowany przez Starostwo w całym Powiecie , 
7.11.2013 r. – Otwarcie placu zabaw w Grabowie , 
8.11.2013 r.- Gimnazjum  Apel z Okazji Święta Niepodległości  
8.11.2013 r. – Szkoła Podstawowa Strachocin – Obchody Święta Niepodległości i II edycja 
pieśni patriotycznej i żołnierskiej , 
8.11.2013 r. – Otwarcie placu zabaw w Grzędzicach , 
11.11.2013 r. – Msza Święta w intencji ojczyzny z okazji Narodowego Święta Niepodległości 
– Kolegiata NMP Królowej Świata w Stargardzie Szczecińskim, 
13.11.2013 r. – Spotkanie sołtysów  
14.11.2013 r. – Spotkanie z Dyrektorem Agencji Nieruchomości Rolnej w Szczecinie, 
15.11.2013 r. – Jubileusze 50 – lecia pożycia małżeńskiego , 
22.11.2013 r. – Otwarcie uroczystości związanej z renowacją historycznego pomnika – 
Kamienia - w Krąpielu ,  
28.11.2013 r. – Walne zgromadzenie SSOM w Szczecinie , 
28.11.2013 r. – podpisanie projektów z Marszałkiem Województwa ,  gmina 3 projekty – 
place zabaw Grzędzice( koszt 33 821 zł , dof. 22 066 zł ) i Grabowo( koszt 15 201 zł dof. 
9 134 zł ) , Kamień Krąpiel ( koszt 10 243 dof. 6 7322 zł ) , Biblioteka Gminna – teatr, 
fotografia,  rzemiosło –przedstawienia teatralne, warsztaty fotograficzne oraz rzemieślnicze 
dla mieszkańców gminy ( koszt 16 962,25 zł dof. 13 026 zł )   , Stowarzyszenie Tychowo – 
zagospodarowanie dawnego ogrodu w miejscowości Strachocin całkowity koszt operacji 
31 195.18 zł, a  wnioskowana kwota pomocy  24 956.13 zł  ) 
Radni uwag i pytań do informacji wójta nie zgłosili .        
Ad.16 
Przewodniczący rady poinformował o pismach, które wpłynęły do rady od ostatniej sesji , a 
mianowicie :  
- pismo Generalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Szczecinie w sprawie realizacji  
„ Budowa niebieskiego korytarza ekologicznego wzdłuż doliny rzeki Iny i jej dopływów „    
Wnoszą ponadto o ustanowienie w drodze uchwały Rady Gminy przedmiotowego użytku 
ekologicznego , 
- pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie informujące o wstępnej ocenie 
dokonanej przez Kolegium Izby uchwały  Nr XXXII/292/13 Rady Gminy Stargard 
Szczeciński z dnia 25 października 2013 r. w sprawie określenia szczegółowego trybu 
udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli oraz dla niepublicznych innych 
niż przedszkola form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie gminy Stargard 
Szczeciński i wątpliwościach Kolegium ,  
- pismo Ochotniczej Straży Pożarnej Żarowo z prośbą o częściowe sfinansowanie zakupu 
nowego samochodu ratowniczo – gaśniczego w kwocie ok. 300 tys zł i tutaj przewodniczący 
odczytał pełną treść pisma wraz z uzasadnieniem podpisanym przez Komendanta 
Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej . 
Radny Tomasz Nowicki zabierając głos w tej sprawie m.in. powiedział że kwota 300 tys zł 
jest dużą sumą,  ale jest to współudział w zakupie nowego samochodu . Powiedział, że jest to 
jednostka która brała udział w dużych akcjach, a sprzęt mają jaki mają – dodał radny. 
Wójt Gminy odnosząc się do tej sprawy m.in. powiedział ,że jest raczej niemożliwe w 
budżecie na rok 2014 i dodał że  myśli o roku 2015. 
Radny Tomasz Nowicki – powiedział, że jeżeli gmina nie dołoży to nie mają żądnych szans. 
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Radny Bogdan Chaładus – powiedział, że . w roku 2014 r. można by było znaleźć część 
środków np. w wysokości 100 tys zł .  
Przewodniczący rady zabierając głos powiedział m.in, że jest to ochotnicza straż i jest jedną z 
większych jednostek w gminie  i należy przeznaczyć  środki, a propozycja radnego Bogdana 
Chaładusa jest dobrą propozycją , ale trzeba znaleźć dochody . 
Wójt Gminy –powiedział, że jest to bardzo ważny temat i leży mu na sercu ponieważ jest też 
Prezesem Straży Pożarnej. Wójt dodał, że w tej sprawie zrobi rozeznanie i sprawdzi czy 
miasto i starostwo ujęły w swoich projektach budżetowych na rok 2014  środki na ten cel, bo 
jeżeli tak to i my będziemy szukać środków robiąc odpowiednie przesunięcia . Wójt dodał ,że 
ta jednostka najwięcej wyjeżdża do akcji, ale około 80 % to są wyjazdy do miasta –dodał 
wójt. 
Radny Daniel Lesner – powiedział o dopłatach przez Państwową Straż Pożarną do nowo 
zakupionych samochodów . 
Kolejno przewodniczący   powiedział o piśmie  mieszkańców  Grzędzic w sprawie 
odtworzenia nawierzchni dróg po wykonanych robotach związanych z budową sieci 
kanalizacji sanitarnych , gdzie tą sprawą zajęła się komisji gospodarki mienia komunalnego i 
budżetu dokonując wizji w terenie tych dróg – dodał przewodniczący . 
Przewodniczący rady również powiedział o piśmie skierowanym do Rady Gminy  
dotyczącym wezwania do usunięcia naruszenia prawa  i tutaj jak przypomniał 
przewodniczący w tej sprawie rada  na dzisiejszej sesji  podjęta stosowną  uchwałę. 
Jako ostatnie pismo przewodniczący rady odczytał pełną treść  pisma Wójta Gminy m.in. w 
sprawie lokalizacji biogazowi w obrębie Krąliel skierowanego do Rady Gminy Stargard 
Szczeciński .  
Wójt Gminy dodatkowo poinformował, że wydał pozytywną opinie odnośnie strefy 
oddziaływania farm wiatrowych, które mają być posadowione w gm. Dolice  Warnice. 
Ad.18 
Radny Marian Góra zgłosił propozycję – wniosek,  aby radni  z diety przeznaczyli pewną 
kwotę i tutaj radny zaproponował 50 zł na paczkę z okazji Świąt ,dla rodzin najbardziej 
potrzebujących w gminie  
Rada jednogłośnie wyraziła zgodę na propozycję radnego. 
Przewodniczący rady za zgodą radnych powołał komisję, która zajmie się tą sprawą 
organizacyjnie, bo jak  nazwał przewodniczący będzie to przedsięwzięcie pod nazwą  
„ Szlachetna Paczka „ . 
Ad.19  
Radny Jarosław Kornet zapytał na jakim etapie są prace jeżeli chodzi o budowę świetlicy w 
Stumianach . 
Zastępca Wójta Jerzy Makowski  wyjaśnił na jaki etapie są prace związane z zamianą działek 
z Nadleśnictwem pod budowę świetlicy w Strumianach , wykonywana jest aktualizacja 
użytków gruntowych działek gminnych pod zamianę i dokonano jak poinformował wójt 
aktualizacji zapisów w Księgach Wieczystych .  
Za zgodą przewodniczącego rady głos zabrał sołtys sołectwa Strumiany i poruszył sprawę 
hodowli norek w tejże miejscowości, co jest uciążliwością dla mieszkańców . Następnie Pan 
Sołtys poinformował m.in., że hodowla norek idzie pełną parą i dodał, iż prawo zostało 
złamane w kilku punktach. Będąc na poprzedniej sesji  powoływałem się na burmistrza 
Goleniowa, który odmówił budowy hodowli , a w naszej gminie dodał sołtys jest niechęć albo 
ciche pozwolenie i powiedział o piśmie mieszkańca o uchwalenie miejscowego planu 
zagospodarowania –przestrzennego  dla Strumian  zgodnego z istniejącym  Studium , 
powiedział o nowym właścicielu fermy, który zwiększył stado do 50 tys sztuk i wybudował 
pawilony – dodał sołtys.  
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Powołując się na wypowiedź z ostatniej sesji  dotyczącą działalności burmistrza Goleniowa 
zapytałem radcę, ile raz wójt może ustosunkowywać się do  sprawy i otrzymałem odpowiedź, 
że jeden raz - co zdaniem sołtysa jest nieprawdą, bo można wielokrotnie .  
Wójt Gminy odnosząc się do wypowiedzi sołtysa m.in. powiedział, że nie ma żadnego 
przyzwolenia i dodał, że  w przypadku  Goleniowa  prowadzona była sprawa przed 
ewentualną  budową, a w przypadku naszej gminy dodał wójt jest to sprawa zaszła bo decyzja  
wydana  została dużo wcześniej. 
Zabierając ponownie głos sołtys powiedział o sporządzenie planu zagospodarowania 
przestrzennego zgodnie ze studium .  
Kolejno głos zabrał Radca Prawny Urzędu Roman Janił i m.in. powiedział ,że gmina nie ma 
możliwości zmiany jeżeli jest dopuszczalny taki rodzaj działalności, gdzie w latach 
osiemdziesiątych wydano warunki na tą fermę i jest to pewna zaszłość jak powiedział radca, 
którą trzeba tolerować, aż do wygaszenia . Została wydana decyzja określająca liczbę samic i 
stan ogółem – 4120 szt .Radca powiedział jak wyglądała sprawa  w Goleniowie i gminie 
Przelewice i powiedział o zawiadomieniu nadzoru budowlanego . 
Następnie radca odpowiadając na pytanie przewodniczącego rady  przestawił jak wygląda 
stan prawny i jaki zostały podjęte działania ze strony gminy i  dodał, że w przypadku  
przystąpienia  do zmiany Studium - wówczas strona może wystąpić o odszkodowanie. Zostało 
złamane prawo powiedział radca poprzez powiększenie stada, a gminie i wójtowi chodzi o 
dobro mieszkańców  
Sołtys zabierając głos m.in. powiedział, że dostali zgodę na hodowlę określonej liczby sztuk i 
zdaniem sołtysa jeżeli nie dotrzymali określonej liczby sztuk, zwiększając stado to jest 
podstawa do cofnięcia decyzji .     
Zastępca Wójta Jerzy Makowski przedstawił jaki jest stan prawny obecnie o czym 
informował na poprzedniej sesji  i dodał, że Lasy Państwowe też podjęły czynności  ze swojej 
strony . 
Przewodniczący rady podsumowując temat  powiedział ,że emocje nic nie dadzą  zostały  
podjęte działania i jest nadzór budowlany .    
Kolejno po wyrażeniu zgody przez Przewodniczącego Rady Gminy głos zabrał 
mieszkaniec Grzędzic, który poruszył ważną z uwagi na bezpieczeństwo  jego rodziny sprawę 
utworzenia drogi na działce 307 pod którą to działką przebiega   gazociąg wysokiego 
ciśnienia, a ta działka znajduje się przy  posesji mieszkańca . Sam podział działki jak 
powiedział mieszkaniec nie był skonsultowany z operatorem sieci gazowej, o czym 
poinformował operatora sam mieszkaniec otrzymując odpowiedź, iż niedopuszczalne jest  
zgodnie z obowiązującymi przepisami utworzenie drogi na gazociągu i to ,że droga powinna 
być  odsunięta o min 6 m od osi gazociągu . 
 Działka ta jak powiedział mieszkaniec w przyszłości stanowiłaby drogę dojazdową do 12 
działek wydzielonych do sprzedaży . Przypomniał mieszkaniec Grzędzic o eksplozji takiego 
gazociągu w ostatnim okresie  w naszym kraju, powiedział również  o zachowaniu się 
pracownika urzędu. 
Wójt  Gminy  - odpowiedział m.in., że w tej sprawie podejmował działania z właścicielem tej 
nieruchomości i dodał, że Kierownik referatu udzieli wyjaśnienia w tej sprawie .  
Pani Mirosława Antczak jako Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego udzieliła 
wyjaśnienia informując, że w roku 2010 zgłosił się właściciel działki o wydanie decyzji o 
warunkach zabudowy dla 12 budynków i w roku  2010 został zaopiniowany projekt podziału . 
Następnie w roku  2012 roku została wydana decyzja zatwierdzająca podział tej działki.  
Kolejno w roku 2013 zgłosił się mieszkaniec Grzędzic, informując że w działce znajduje się 
gazociąg i w następnym piśmie z tego samego roku napisał prośbę o unieważnienie podziału  
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działki, gdzie pismo zostało przesłane do Samorządowego Kolegium Odwoławczego i 
odpowiedź była taka, że nie można unieważnić decyzji . 
Pani Kierownik dokładnie określiła położenie gazociągu na działce tj. 3 i 9 m od granic 
działki. 
Przewodniczący rady podsumowując sprawę m.in. obiecał, że rada zajmie się tym tematem i 
na przyszłej sesji będzie udzielona odpowiedź .  
Ad.20  
Przewodniczący rady przed podaniem terminu następnej sesji poinformował ,że w dniu 5 
grudnia o godz. 9 00 odbędzie się posiedzenie wszystkich komisji celem omówienia projektu 
budżetu gminy na rok 2014. Jeżeli ktoś z radnych dodał przewodniczący  potrzebuje 
zawiadomienia proszę o odbiór w biurze rady, bo nie będą wysyłane skoro wszyscy radni są 
obecni.   
Następnie przewodniczący podał termin zwołania następnej sesji i terminy posiedzeń komisji 
jak niżej :  
- XXXIV sesja Rady Gminy Stargard Szczeciński dnia 30 grudnia 2013 r. godz. 10 00  , 
- komisja socjalno-porządkowa i oświaty dnia 17 grudnia 2013 r. godz. 830  , 
- komisja rewizyjna dnia 18 grudnia 2013 r. godz. 800  , 
- komisja gospodarki mienia komunalnego i budżetu dnia 19 grudnia 2013 r. godz. 830  . 
Ad.21 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal 
podziękował za udział i o godz. 1440  zamknął obrady XXXIII sesji Rady Gminy Stargard 
Szczeciński . 
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